
W nawiązaniu do odpowiedzi na zapytania i wnioski z komisji z dnia 04.08.23r. przekazanych 

Radnym Rady Gminy Kawęczyn w dniu 14.09.2023r. pkt 5 powinien brzmieć: 

 

1. Pan Radny Łukasz Mila odniósł się do sprawy wyłożenia pobocza drogi kamieniami w 

Ciemieniu; w dniu 07.08.2023 r. zostało skierowane pismo do pani Budy w sprawie 

wyjaśnienia sprawy ustawienia kamieni na poboczu. W dniu 14.08.2023 r. otrzymano pismo 

zwrotne. Pani Buda poinformowała w nim, że pobocze drogi jest cały czas uszkadzane przez 

sąsiada. Ustawione kamienie miały spowodować m.in. utwardzenie pobocza. Na koniec Pani 

Buda wystąpiła z prośbą o ponowne pomiary geodezyjne tejże drogi. W dniu 18.08.2023 r. 

Monika Szymańska rozmawiała z panem Sołtysem by w/w zadanie zostało zrealizowane z 

funduszu sołeckiego. Pan Sołtys powiedział, że przedstawi ten temat Radzie Sołeckiej podczas 

wspólnego spotkania i poinformuje, czy została wyrażona zgoda. 


